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SE-PO.0002.16.2011 
 
 

Protokół nr XX 
z obrad sesji Rady Miejskiej 
w dniu 27 października 2011 

 
 
 
obecni 
 
stan radnych – 21 
obecnych - 19 
 
Skład Rady Miejskiej: 
 
1. Zofia Bazańska   -  obecna 
2. Krystian Dąbrowski  -  obecny 
3. Krzysztof Francikowski  -  obecny 
4. Ewa Fronczek   -  obecna 
5. Marcin Gadecki   -  obecny 
6. Ireneusz Gawroński  -  obecny 
7. Janusz Gątkiewicz  -  obecny 
8. Sylwester Iwanowski  -  obecny 
9. Mirosław Kędzierski  - obecny 
10. Marian Kita   -  obecny 
11. Teresa Kocot   -  nieobecna 
12. Wiesław Konderak  -  obecny 
13. Kamil Kowalik   -  obecny 
14. Renata Malinowska  -  obecna 
15. Andrzej Mentel   -  obecny 
16. Jolanta Moćko   -  obecna 
17. Marcin Musiał   -  nieobecny 
18. Władysław Oczkowicz  -  obecny 
19. Irena Owczarz   -  obecna 
20. Dominik Penar   -  obecny 
21. Marek Rajca   -  obecny 
 
 
dot. pkt. 1 - porządku obrad sesji 

 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Otwieram XX sesję Rady Miejskiej zwołaną na podstawie ustawy o samorządzie gminnym 
witam wszystkich przybyłych gości. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Witam Prezydium Miasta, prezesów, dyrektorów spółek, kierowników wydziałów i 
mieszkańców. 
 
 
W sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli 
Burmistrz Teresa Kosmala, z-ca urmistrza Teresa Wąsowicz, skarbnik Miasta Urszula Polak – 
Wałek, radca prawny Borys Budka, dyr. MZGK Robert Szczupider, dyr. ZBK Lena 
Wardenga, prezes. TBS Zofia Malczewska. 

 

dot. pkt. 2 - porządku obrad sesji 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Stwierdzam, Ŝe na sali sesyjnej jest wystarczająca ilość radnych do kontynuowania obrad. 
 
dot. pkt. 3 - porządku obrad sesji 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
W porządku obrad mamy dodatkowo punkt 8a, 9a, 11a, 11b. Dodatkowo dzisiaj Pani 
Burmistrz złoŜyła wniosek o dodanie do porządku obrad punktu 7a w sprawie zmiany 
uchwały nr 18/188/2001 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 września 2011 w sprawie 
likwidacji jednostki budŜetowej Ośrodek Integracyjny Senior im. Jana Kaczmarka w Czeladzi 
oraz utworzenie jednostki budŜetowej Dom Pomocy Społecznej im. Jana Kaczmarka w 
Czeladzi. 
 

Burmistrz Teresa Kosmala: Proszę o uzasadnienie Pana Radcę Prawnego, aby radni mogli się 
z nim zapoznać. 
 
Radca Prawny Borys Budka: Chodzi o przesunięcie daty o miesiąc, poniewaŜ do chwili 
obecnej, Śląski Urząd Wojewódzki, nie wpisał naszej nowej jednostki do rejestru. W związku  
z czym, aby nie udawać fikcji nie wiemy czy zdąŜą do 31 śmiem wątpić, Ŝe to się uda, ze 
względu na chorobę dwóch pracowników. Stąd prośba, aby przesunąć ten projekt uchwały o 1 
miesiąc 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Kto z Państwa jest za wprowadzeniem tego projektu uchwały do porządku obrad.? 
 
Głosowanie  
 
Głosów za 19 
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się  
 
Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek: Informowałam na komisjach, Ŝe jeśli nie odbędzie 
rozstrzygnięcie na temat przetargu, na opłatę targową to będę prosiła o wycofanie tego 
projektu. Takiego rozstrzygnięcia nie ma stąd proszę o wycofanie tego projektu uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Kto z Państwa jest za wycofaniem tego projektu uchwały z porządku dzisiejszych obrad.? 
 

Głosowanie  
 
Głosów za 19 
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się  

 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

Przyjęcie – zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji: 

a)  XVIII sesja 29.09.2011r 

4 .  Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 

5. Te ma t  w i o d ą c y  s e s j i   z  r a mo we g o   p l an u  p r a c y  Ra d y  Mi e j s k i e j :  

5.1.Wybór ławników 

1). Zespół opiniujący zgłoszonych kandydatów na ławników sądowych na kadencję 

2012-2015 – przedstawienie Radzie Miejskiej wypracowanej opinii o zgłoszonych 

kandydatach z dnia 10.10.2011 (w szczególności w zakresie spełnienia przez nich 

wymogów określonych  

w ustawie) 

Podjęcie uchwał w sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez 

dalszego biegu: 

     a). Jadwiga Irzyk  

     b). Barbara Konopka 

     c). Joanna Maria Miodek  

     d). Anna Teresa KałuŜa 

     e). Janina Dąbek  

     f). Marian Tadeusz Fronczek 

     g). Iwona Maria Wszelaka 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad wyboru ławników do Sądu Okręgowego w 

Katowicach i Sądu Rejonowego w Będzinie 

Powołanie Komisji skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyborów ławników do Sądu 

Okręgowego w Katowicach i Sądu Rejonowego w Będzinie na kadencję 2012-2015 
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Przeprowadzenie głosowania tajnego  

Odczytanie protokołu komisji skrutacyjnej z przeprowadzonych wyborów. 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Okręgowego w 

Katowicach 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Rejonowego w 

Będzinie. 

5.2. Analiza działań na rzecz osób niepełnosprawnych 

5.3. Program inwestycyjny miasta – wykonanie, plany 

5.4. Przyjęcia do wiadomości informacji o stanie realizacji zadań oświatowych 

Gminy Czeladź za roku szkolnym 2010/2011, w tym o wynikach sprawdzianu i 

egzaminów w szkołach podstawowych i gimnazjach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Czeladź. 

 

6. Wnioski i interpelacje radnych (w tym odpowiedzi na interpelacje i wnioski) 

7. Sprawy do rozpatrzenia przez Radę Miejską (skargi i wnioski w trybie KPA,  

wnioski i postulaty mieszkańców i innych podmiotów do Rady Miejskiej)  

7.1 SE-PO.1510.16.2011 skarga Stowarzyszenia PRIMO na Burmistrza Miasta 

7.2. SE-PO.1510.18.2011 skarga Mieszkańców ul. Staszica na Burmistrza Miasta 

7.3. SE-PO.1510.19.2011 wniosek Stowarzyszenia PRIMO o transmitowanie 

posiedzeń Rady Miejskiej  

on-line . 

8. Rozpatrzenie otrzymanych projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 

 

D o t y c z ą c e  z m i a n  w  b u d Ŝ e c i e  m i a s t a  i  W P F :   
1).  w sprawie zmiany w budŜecie na 2011 r. 
2).  w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2011-2020 
Dotyczące podatków i opłat w granicach określonych w odrębnych 
ustawach 

3). 
w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących na terenie miasta Czeladź w 2012 roku  

5). w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na rok 2012 
6). w sprawie ustalenia opłaty od posiadania psów na 2012 rok  
D o t y c z ą c e   j e d n o s t e k  b u d Ŝ e t o w y c h :  

7). 
w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/189/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 
września 2011r w sprawie nadania statutu jednostce budŜetowej- Dom Pomocy 
Społecznej „SENIOR” im Jana Kaczmarka w Czeladzi 
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7a). 

w sprawie zmiany uchwały nr 18/188/2001 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 
września 2011 w sprawie likwidacji jednostki budŜetowej Ośrodek Integracyjny 
Senior im. Jana Kaczmarka w Czeladzi oraz utworzenie jednostki budŜetowej Dom 
Pomocy Społecznej im. Jana Kaczmarka w Czeladzi. 
 

D o t y c z ą c e  i n n y c h  s p r a w  z a s t r z e Ŝ o n y c h  u s t a w a m i  d o  k o m p e t e n c j i  
r a d y :   
8). w sprawie ustalenia trybu udzielenia i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości jej wykorzystania  
8a).  w sprawie wyraŜenia zgody i określenia warunków udzielenia bonifikat od opłat 

za przekształcenie prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości. 

D o t y c z ą c e  s p r z e d a Ŝ y  n i e r u c h o m o ś c i :   
9). w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Gdańskiej w Czeladzi 

składającej się z działek ozn. Nr 73/2 i 8/4 k.m.26 o pow. łącznej 32 965 m2 
9a).  w sprawie  sprzedaŜy nieruchomości połoŜonych przy ul. 3 Szyb w Czeladzi 

D o t y c z ą c e  p r z e d ł u Ŝ e n i a  i  z a w a r c i a  u m o w y  n a j m u :   

1 0 ) .  w sprawie wyraŜenia zgody na przedłuŜenie z dotychczasowym najemca umowy 
najmu lokalu uŜytkowego usytuowanego przy ul. Szpitalnej 87 w Czeladzi  

11 ) .  w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu uŜytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul. Bytomskiej 70 w Czeladzi z dotychczasowym 
najemcą na czas oznaczony 3 lat 

D o t y c z ą c e  z a s a d  w y d z i e r Ŝ a w i a n i a  n i e r u c h o m o ś c i :  

11 a )  w sprawie zasad wydzierŜawiania nieruchomości  

D o t y c z ą c e  w y d z i e r Ŝ a w i a n i a ,  z a m i a n y  n i e r u c h o m o ś c i  :  

11 b )  w sprawie przyznania w ramach odszkodowania nieruchomości zamiennej części 
działki nr 4 k.m. 21 o powierzchni około 410 m 2 stanowiącej własność Gminy 
Czeladź (połoŜonej w pobliŜu ulicy 1 Maja) w zamian za nabycie przez Gminę 
Czeladź z mocy prawa działek nr 39/2 i 57/2 k.m.25. 

1 2 ) .  w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 14/8  k. m. 16  o pow.  
500m2   

połoŜonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi. 

1 3 ) .  w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 32/14  k. m. 41  o pow.  
243m2   

połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 

1 4 ) .  w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 103/3  k. m. 55  o pow.  
150m2   

połoŜonej przy ul. Dalekiej w Czeladzi. 

1 5 ) .  w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 30/3  k. m. 41  o pow.  
187,50m2   

połoŜonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

1 6 ) .  w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy terenów pod kioskami RUCH S.A. na 
terenie miasta Czeladź o łącznej powierzchni  30m2 

 
9. Sprawy bieŜące – do wiadomości Rady  

(korespondencja do wiadomości Rady Miejskiej, dodatkowe informacje i zapowiedzi, 
korespondencja adresowana do i od przewodniczącego Rady Miejskiej)  
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10. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Stwierdzam, Ŝe następujący porządek obrad został przyjęty.  
 
dot. pkt. 3 - porządku obrad sesji 

 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 
Głosowanie  
 
Głosów za 19 
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się  
 
 
dot. pkt. 4 - porządku obrad sesji 

 
 
Informacja między sesyjna z działalności burmistrza między sesjami.  
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
1. Radny Andrzej Mentel 
2. Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek –Słabikowska 
3. Radna Zofia Bazańska 
4. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz 
 
 
dot. pkt. 5 - porządku obrad sesji 

ppkt.5.1 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Głos oddaj Wiceprzewodniczącemu Dominikowi Penarowi. 
 
Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar. 
Odczytuje opinie zespołu opiniującego kandydatów  na ławników sądowych.  
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 
1. Radna Zofia Bazańska: Proszę o odczytanie pism Pani Jadwigi Irzyk i Pani Jadwigi Dąbek 
2. Radny Ireneusz Gawroński proszę o 10 minut przerwy  
 
 
Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar. 
Ogłaszam 10 minut przerwy. 
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Wznawiam obrady po przerwie. 
 
Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar. 
Odczytuje pismo Pani Jadwigi Irzyk. 
 
Radna Zofia Bazańska: Moim zdaniem nie są to tak powaŜne uchybienia, Ŝeby od razu 
odrzucać kandydaturę. Czy pracownicy biura rady nie mogli brać udziału w szkoleniu? 
 
Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar. 
Nie było zgody na udział pracowników w ty szkoleniu. W momencie obowiązywania ustawy  
to jest w czerwcu, rozporządzenie wykonawcze równieŜ weszło w czerwcu, zostało 
kilkanaście dni na uzupełnienie dokumentacji. Nie moŜemy postąpić inaczej jak tylko ściśle 
trzymać się litery prawa. PoniewaŜ dopuszczenie takiej sytuacji, Ŝe ktoś podwaŜyłby decyzję 
i uchwałę rady moŜe spowodować uchylenie uchwały i nikt nie będzie mógł być ławnikiem. 
 
Radca Prawny Borys Budka: Przepisy jasno stanowią, Ŝe zgłoszenie, które nie spełnia 
wymogów formalnych pozostawia się bez rozpoznania. Nie ma moŜliwości wezwania do 
usunięcia jakiś braków.  
 
Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar. 
Projekt uchwały w sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego 
biegu na podstawie art.18 ust.2 pkt.15 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym, 
oraz art.160 § 10 ustawy z dnia 27 lipca 2001 prawo o ustroju sądów powszechnych. Rada 
Miejska w Czeladzi uchwala, co następuje zgłoszenie kandydata na ławnika Pani Jadwigi 
Irzyk z uwagi na nie spełnienie wymagań formalnych pozostawia się bez dalszego biegu, 
uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia. 
 
Głosowanie imienne 
głosów za 16 
głosów przeciw 1 
głosów wstrzymujących się 1 
 
Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar. 
Projekt uchwały w sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego 
biegu na podstawie art.18 ust.2 pkt.15 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym, 
oraz art.160 § 10 ustawy z dnia 27 lipca 2001 prawo o ustroju sądów powszechnych. Rada 
Miejska w Czeladzi uchwala, co następuje zgłoszenie kandydata na ławnika Pani Barbary 
Konopka z uwagi na nie spełnienie wymagań formalnych pozostawia się bez dalszego biegu, 
uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia. 
 
Głosowanie imienne 
głosów za 16 
głosów przeciw 1 
głosów wstrzymujących się 2 
 
Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar. 
Projekt uchwały w sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego 
biegu na podstawie art.18 ust.2 pkt.15 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym, 
oraz art.160 § 10 ustawy z dnia 27 lipca 2001 prawo o ustroju sądów powszechnych. Rada 
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Miejska w Czeladzi uchwala, co następuje zgłoszenie kandydata na ławnika Pani Joanny 
Marii  
Miodek z uwagi na nie spełnienie wymagań formalnych pozostawia się bez dalszego biegu, 
uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia. 
 
Głosowanie imienne 
głosów za 16 
głosów przeciw 1 
głosów wstrzymujących się 2 
 
Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar. 
Projekt uchwały w sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego 
biegu na podstawie art.18 ust.2 pkt.15 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym, 
oraz art.160 § 10 ustawy z dnia 27 lipca 2001 prawo o ustroju sądów powszechnych. Rada 
Miejska w Czeladzi uchwala, co następuje zgłoszenie kandydata na ławnika Pani Anna Teresa 
KałuŜa z uwagi na nie spełnienie wymagań formalnych pozostawia się bez dalszego biegu, 
uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia. 
 
Głosowanie imienne 
głosów za 16 
głosów przeciw 1 
głosów wstrzymujących się 2 
 
Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar. 
Odczytuje pismo Pani Janiny Dąbek 
 
Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar. 
Projekt uchwały w sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego 
biegu na podstawie art.18 ust.2 pkt.15 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym, 
oraz art.160 § 10 ustawy z dnia 27 lipca 2001 prawo o ustroju sądów powszechnych. Rada 
Miejska w Czeladzi uchwala, co następuje zgłoszenie kandydata na ławnika Pani Janina 
Dąbek z uwagi na nie spełnienie wymagań formalnych pozostawia się bez dalszego biegu, 
uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia. 
 
Głosowanie imienne 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 2 
 
Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar. 
Projekt uchwały w sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego 
biegu na podstawie art.18 ust.2 pkt.15 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym, 
oraz art.160 § 10 ustawy z dnia 27 lipca 2001 prawo o ustroju sądów powszechnych. Rada 
Miejska w Czeladzi uchwala, co następuje zgłoszenie kandydata na ławnika Pana Marian 
Tadeusz Fronczek z uwagi na nie spełnienie wymagań formalnych pozostawia się bez 
dalszego biegu, uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia. 
 
Głosowanie imienne 
głosów za 17 
głosów przeciw 0 
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głosów wstrzymujących się 1 
 
Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar. 
Projekt uchwały w sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego 
biegu na podstawie art.18 ust.2 pkt.15 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym, 
oraz art.160 § 10 ustawy z dnia 27 lipca 2001 prawo o ustroju sądów powszechnych. Rada 
Miejska w Czeladzi uchwala, co następuje zgłoszenie kandydata na ławnika Pani Iwona 
Maria Wszelaka z uwagi na nie spełnienie wymagań formalnych pozostawia się bez dalszego 
biegu, uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia. 
 
Głosowanie imienne 
głosów za 18 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 
 
Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar. 
Odczytuje Projekt uchwały w sprawie zasad wyboru ławników do Sądu Okręgowego w 
Katowicach i Sądu Rejonowego w Będzinie.  
 
Głosowanie imienne 
głosów za 18 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyborów 
ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach i Sadu Rejonowego w Będzinie kadencję 
2012- 2015 
 
Głosowanie imienne 
głosów za 19 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Ławników do Sadu Rejonowego w Będzinie 
na kadencję 2012- 2015. 
 
Głosowanie imienne 
głosów za 19 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Krzysztof Francikowski odczytuje protokół 
komisji 
 
Na podstawie protokółu Komisji Skrutacyjnej, Ŝe w głosowaniu tajnym na ławników do Sądu 
Rejonowego w Będzinie do orzekania w sprawach karnych oraz do orzekania w sprawach 
rodzinnych, na kadencję 2012- 2015 wybrane zostały osoby: 
 

1. Łątka Tadeusz 
2. Morawska Zięba Maria  
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3. Wysokińska Agnieszka  
4. Rogacka Zofia  
5. Cisz Aleksander – w sprawach z zakresu prawa pracy 

 
Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Ławników do Sądu Okręgowego w 
Katowicach na kadencję 2012- 2015. 
 
Głosowanie imienne 
głosów za 19 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Krzysztof Francikowski odczytuje protokół 
komisji 
 
Na podstawie protokołu Komisji Skrutacyjnej, Ŝe w głosowaniu tajnym na ławników do Sądu 
Okręgowego w Katowicach na kadencję 2012- 2015 wybrane zostały osobny: 
 

1. Drwal Zofia 
2. Kobińska Anna 
3. Kruk Maria 
4. Łączyk Barbara 
5. Malinowska Jolanta 
6. Majewska Henryka 
7. Tomiczek BoŜena 

 
ppkt.5.2 
 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Czy na temat dotyczący Analizy działań na rzecz osób niepełnosprawnych dyskutowała 
omawiała komisja? 
 
Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia Marek Rajca: Komisja 
pozytywnie oceniła działania gminy na rzecz osób niepełnosprawnych. 
 
Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Andrzej Mentel: Komisja 
pozytywnie zaakceptowała materiał. 
 
Radna Irena Owczarz: Pozytywnie oceniam działania gminy w tym zakresie, moim 
marzeniem jest, aby kiedyś w Czeladzi powstał ośrodek terapii zajęciowej. 
 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Kolejny punkt obrad dotyczy programu inwestycyjnego miasta – wykonanie, plany, proszę o 
zabranie głosu przewodniczącego Komisji Rozwoju Władysława Oczkowicza. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki przestrzennej Władysław Oczkowicz: 
Prowadziliśmy dyskusję na komisji od strony wykonania i od strony zamierzeń na rok 2012. 
Nie było Ŝadnych uwag jeśli chodzi o wykonanie, plany na rok 2012 dyskusja była 
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prowadzona w zakresie dróg i Zakładu InŜynierii Komunalnej. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Dominik Penar 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Radny Władysław Oczkowicz 
4. Radna Irena Owczarz 
5. Radna Zofia Bazańska 
6. Dyr. ZBK Lena Wardenga 
7. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Następnym tematem jest Przyjęcia do wiadomości informacji o stanie realizacji zadań 
oświatowych Gminy Czeladź za roku szkolnym 2010/2011, w tym o wynikach sprawdzianu i 
egzaminów w szkołach podstawowych i gimnazjach, dla których organem prowadzącym jest 
Gmina Czeladź. 
 
Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu: Andrzej Mentel: Komisja nie ma 
zastrzeŜeń do materiału, pozytywnie go zaopiniowała. 
 
Radna Irena Owczarz: Bardzo wysoko oceniam pracę dyrektorów oświaty, proszę o 
przełoŜenie tych wyników na język zrozumiały. 
 
Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz 
2. Radna Ewa Fronczek – zgłasza wniosek (dot. przywrócenia nagród pienięŜnych dla 

najlepszych szkół na koniec roku szkolnego) 
3. Burmistrz Teresa Kosmala 
4. Radny Dominik Penar 
5. Radna Zofia Bazańska 
6. Radny Janusz Gątkiewicz 
7. Radny Andrzej Mentel 

 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Ogłaszam 5 minut przerwy. 
 
Wznawiam obrady po przerwie. 
 
Głosowanie wniosku Radnej Ewy Fronczek 
głosów za 12 
głosów przeciw 1 
głosów wstrzymujących się 3 
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dot. pkt. 6 - porządku obrad sesji 

 
Radny Marcin Gadecki: Prośba rodziców ze szkoły Podstawowej nr 1 o zabezpieczenie 
przejścia dla pieszych między ul. Nowopogońskiej a ul. Reymonta. Prośba o zatrudnienie  
osoby, która przeprowadzałby dzieci przez ulice na ul. Nowopogońskiej  
 
Radny Kamil Kowalik: Proszę o przygotowanie listy według wzoru poniŜej nowo 
utworzonych stanowisk pracy po 17 grudnia 2010 wraz z pełnymi funkcjami oraz z wykazem 
pełnych kosztów, ponoszonych przez pracodawcę. W Urzędzie Miasta, ZBK, MZGK. Proszę  
o sprawozdanie z pracy Pana Andrzeja Świątka jako doradcy burmistrza, wykaz oszczędności 
poparty liczbami. Proszę o podanie przyczyn remontu gabinetu Pani Burmistrz. 
 
Radny Janusz Gątkiewicz: Chodzi mi o przebudowę skrzyŜowania na ul. Katowickiej jest to 
bardzo nietypowe skrzyŜowanie ul. Katowicka ul. Dehnelów wylot na ul. Reymonta wiemy, 
Ŝe od lat tam było planowane rondo i jak najbardziej ono by się tam przydało. PoniewaŜ nie 
mieszkańcy Czeladzi jak jadą to się dziwią,  dlaczego oni muszą udzielać pierwszeństwa, jest 
tam znak pierwszeństwa ale nie wszyscy go zauwaŜają, bo ktoś zjeŜdŜa z góry z ul. Dehnelów 
i skręcając w ul. Katowicką ma pierwszeństwo. To są ulice powiatowe i powiat przystąpił do 
projektu i ewentualnie w przyszłości wykonania tego skrzyŜowania, doszły mnie słuchy, Ŝe są 
ze strony gminy jakieś opory prosiłbym Panią Burmistrz Ŝeby to zintensyfikować i 
ewentualnie te opory wyeliminować, poniewaŜ jak powiat coś zaplanuje to lepiej z tego 
korzystać”  
 
Radna Zofia Bazańska: Proszę o sprawdzenie i ewentualne naprawienie w Parku Alfred 
słupków słuŜących do zamontowania siatki do gry w piłkę siatkową. Studenci Uniwersytetu 
III Wieku pytają czy będzie kontynuacja tego przedsięwzięcia i gdzie będą prowadzone te 
zajęcia. Wnętrze Oddziału Psychiatrycznego naszego Szpitala pamięta czasy lata 50, 60 
jestem przeraŜona spadające tynki ze ścian we wnętrzu stare meble, koce, futryny drzwi, 
wygląda to tak jakby powiat    zapomniał, Ŝe ma w ogóle taki oddział, proszę bardzo o 
zainteresowanie się tym problemem. 
 
Radny Dominik Penar: Proszę o przygotowanie wykazu imprez oraz inicjatyw kulturalnych  
Sportowych i społecznych organizowanych przez Miasto Czeladź. Organizacji I stowarzyszeń 
działających na terenie gminy Czeladź i umieszczenie wyŜej wymienionego kalendarium  
na stronie internetowej i w Echu Czeladzi. Proszę o podanie rezygnacji z certyfikacji ISO w 
Urzędzie Miasta Czeladź. Proszę o udzielnie informacji na temat zagospodarowania terenu 
zbiornika retencyjnego w dzielnicy Piaski. Proszę o moŜliwości powołania funkcji rzecznika 
NGO w Urzędzie Miasta w Czeladzi. 
 
Radna Irena Owczarz: Sprawa bezpiecznego dojścia do przedszkola nr 9, skoro tam nie da 
się poszerzyć tych chodników to, moŜe da się tam postawić znak zakazu parkowania na 
chodnikach, jeŜeli znikną samochody z chodników to, moŜe wtedy po chodnikach będą 
chodziły dzieci. Na tą chwilę i po jednej i po drugiej stronie stoją samochody i faktycznie 
dzieci nawet z nauczycielem muszą iść środkiem ulicy. Rodzice apelują oto nie czekajmy na 
to, aŜ coś się stanie. 
 
Radny Ireneusz Gawroński: Proszę o uporządkowanie dwóch grobów na cmentarzu 
parafialnym w Czeladzi jeden grób górników z roku 1918, którzy zginęli przed Domem 
Ludowym na Starej Koloni i drugi grób, w, którym są pochowani górnicy zastrzeleni przed 
dyrekcją Kopalni Czeladź w 1924 roku. Czy jest moŜliwość uruchomienia komunikacji 
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busowej między centrum Piasków a parkingiem przy cmentarzu piaskowskim.Proszę o 
uporządkowanie skweru między zegarmistrzem na ul. śabiej a stacją benzynową Statoil. 
Proszę o dokonanie oceny zasadności przycięcia kasztanowców wzdłuŜ budynku 3- 11 na ul. 
Mickiewicza. Proszę o sprawdzeni drzewostanu między budynkami na ul. Reymonta 1 – 3. 
Proszę o zabezpieczenie schodów prowadzących z ul. Katowickiej na Skałkę. 
 
Radny Marian Kita: Ostatnio pytałem czy istnieje moŜliwość utworzenia szkoły 
mistrzostwa sportu i chciałbym się dowiedzieć, jakie czekają nas trudności. Brak afiszy, brak 
terminarza meczy. 
 
Kierownik Wydziału Polityki Społecznej Agnieszka Pilarek- Słabikowska: Sprawa 
przejścia na ul. Kosmonautów jest do rozpatrzenia, przy tworzeniu budŜetu, poniewaŜ jest to 
związane z kosztami.  
 
Burmistrz Teresa Kosmala: Przebudowa skrzyŜowania ul. Katowicka i Reymonta, wniosek 
został złoŜony było porozumienie jest projekt. Została wydana decyzja nic nie przeszkadza  
Ŝeby realizacji tego skrzyŜowania. Nie mamy pieniędzy na przebudowę pod tym 
skrzyŜowaniem kanalizacji. Decyzja o przebudowie została wydana na podstawie spec ustawy 
spowodowała, ona wywłaszczenie na rzecz drogi publicznej grunty gminne. Starostwo nie ma 
pieniędzy, Ŝeby za tą wywłaszczoną działkę zapłacić. Ale my musieliśmy płacić jak mieliśmy 
taką sytuację wobec starostwa, za wywłaszczenia. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Burmistrz Teresa Kosmala 
2. Radny Janusz Gątkiewicz 

 
  
Dyr. MZGK Robert Szczupider: Sprawa Park Alfred dot. zabezpieczenia słupka do gry w 
piłkę siatkowa zostało to naprawione. Droga dojazdowa do przedszkola nr 9, nie ma 
przeciwwskazań formalnych aby samochody stały po obu stronach jezdni. Skwer na ul. 
śabiej, na etapie budowy w, tym miejscu wykonawca składował materiały, ale zostało to 
uporządkowane. Kasztany przy ul. Mickiewicza sprawdzimy to. Schody przy ul. Katowickiej 
wydaje mi się, Ŝe jest to własność skarbu państwa. 
 
Dyr. TBS Zofia Malczewska: Drzewa rosnące na ul. Reymonta między budynkami nr.1 a 
nr.3. Jest to problem skomplikowany, poniewaŜ tych drzew jest bardzo duŜo. Działki te nie 
naleŜną do nas, ale załatwimy to. 
 
Burmistrz Teresa Kosmala: Zajęcia Uniwersytet III Wieku są pod opieka Biblioteki 
Publicznej. Zastanawiamy się nad tym w budŜecie, czy nie powinno to być w formie dotacji. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Burmistrz Teresa Kosmala 
2. Radna Zofia Bazańska 
3. Radny Dominik Penar 
4. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz 
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Z- ca Kierownik Wydziału Polityki Społecznej Michał Słomka: Rozporządzenie Ministra 
Edukacji i Sportu określa wymogi, jakie naleŜy spełnić aby mogła zostać utworzona Szkoła 
Mistrzostwa Sportowego. Nie ma takiej moŜliwości, aby w Miejskim Zespole Szkół utworzyć 
klasy sportowe 
 
Dyr. MOSIR Henryk Michalski: Organizatorem 3 ligowej koszykówki męŜczyzn jest 
MCKS. Wszelkie imprezy, które odbywają się na terenie hali są uzgadniane. JeŜeli było by to 
uzgodnione wcześniej, Ŝe są to derby i będzie duŜo ludzi, to zabezpieczylibyśmy więcej osób, 
aby otworzyć główne drzwi. Organizacja plakatów naleŜy do organizatora czyli klubu.  
Wszelkie rodzaje spotkań towarzyskich mecze, turnieje są zaplanowane w kalendarzu imprez. 
MOSIR udostępnia obiekt sprząta i dopowiada za stan techniczny. 
 
 
 
dot. pkt. 7 - porządku obrad sesji 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Odczytuję Skargę Stowarzyszenia PRIMO na Burmistrza Miasta 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radca Prawny Borys Budka 
2. Radny Andrzej Mentel 
3. Radny Dominik Penar 
4. Burmistrz Teresa Kosmala 
5. Radny Janusz Gątkiewicz 
6. Radny Kamil Kowalik 
7. Radny Władysław Oczkowicz 
8. Radny Ireneusz Gawroński 
9. Radny Mirosław Kędzierski 
10. Sekretarz Miasta Dorota Bąk 

 
 
Głosowanie za uznaniem skargi za zasadną 
 
głosów za 15 
głosów przeciw 1 
głosów wstrzymujących się 1 
 
 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Odczytuje skargę Mieszkańców ul. Staszica na Burmistrza Miasta 
 
Dyskusja 
W dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
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3. Radca Prawny Borys Budka 
4. Burmistrz Teresa Kosmala 
5. Radna Irena Owczarz  
6. Radny  Janusz Gątkiewicz 
7. Radny Dominik Penar 
8. Radna Zofia Bazańska 
9. Mieszkaniec Miśta 

 
Głosowanie za uznaniem skargi za bezzasadną 
 
głosów za 6 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 11 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Odczytuje wniosek Stowarzyszenia PRIMO o transmitowanie posiedzeń Rady Miejskiej 

 
Dyskusja 
W dyskusji udział wzięli: 
 
1. Kierownik Wydziału Prawno- Organizacyjnego Arkadiusz Olechwieruk 
2. Radny Dominik Penar 
3. Radny Marian Kita 
4. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
 
dot. pkt. 8 - porządku obrad sesji 

ppkt.1 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w budŜecie na 2011 r. 

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak-Wałek 

Głosowanie imienne 
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 10 
 

ppkt.2 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2011-2020. 

Głosowanie imienne 
 
głosów za 14 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.3 
 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości. 
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obowiązujących na terenie miasta Czeladź w 2012 roku 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.4 
 
Projekt uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na rok 2012 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radna Krzysztof Francikowski 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 

 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
 
ppkt.5 
 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty od posiadania psów na 2012 rok. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 14 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
 
ppkt.6 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/189/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi z 
dnia 29 września 2011r w sprawie nadania statutu jednostce budŜetowej- Dom Pomocy 
Społecznej „SENIOR” im Jana Kaczmarka w Czeladzi 
 
Głosowanie imienne  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
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ppkt.7  
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 18/188/2001 Rady Miejskiej w Czeladzi z 
dnia 29 września 2011 w sprawie likwidacji jednostki budŜetowej Ośrodek Integracyjny 
Senior im. Jana Kaczmarka w Czeladzi oraz utworzenie jednostki budŜetowej Dom Pomocy 
Społecznej im. Jana Kaczmarka w Czeladzi. 
 
Głosowanie imienne  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
 
ppkt.8 
 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielenia i rozliczania dotacji dla niepublicznych 
przedszkoli oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości jej wykorzystania 
 
Głosowanie imienne  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.9 
 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody i określenia warunków udzielenia bonifikat od 
opłat za  przekształcenie prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości. 
 
Dyskusja 
W dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Krzysztof Francikowski 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak 
4. Radny Władysław Oczkowicz 

 
Głosowanie imienne  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
ppkt.10 
 
Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Gdańskiej w Czeladzi 
składającej się z działek ozn. nr 73/2 i 8/4 k.m.26 o pow. łącznej 32 965 m2 
 
Głosowanie imienne  
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głosów za 7 
głosów przeciw 6 
głosów wstrzymujących się 0 
 
 
ppkt.11 
 
Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonych przy ul. 3 Szyb w Czeladzi 
 
Głosowanie imienne  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
 
ppkt.12 
 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przedłuŜenie z dotychczasowym najemca 
umowy najmu lokalu uŜytkowego usytuowanego przy ul. Szpitalnej 87 w Czeladzi 
 
Głosowanie imienne  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 15 
 
 
ppkt.13 
 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu uŜytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul. Bytomskiej 70 w Czeladzi z dotychczasowym najemcą na 
czas oznaczony 3 lat 
 
Głosowanie imienne  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 15 
 
 
ppkt.14 
 
 
Projekt uchwały w sprawie zasad wydzierŜawiania nieruchomości. 
 
 
Głosowanie imienne  
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głosów za 1 
głosów przeciw 13 
głosów wstrzymujących się 15 
 
uchwała nie przeszła 
 
ppkt.15 
 
Projekt uchwały w sprawie przyznania w ramach odszkodowania nieruchomości zamiennej 
części działki nr 4 k.m. 21 o powierzchni około 410 m 2 stanowiącej własność Gminy Czeladź 
(połoŜonej w pobliŜu ulicy 1 Maja) w zamian za nabycie przez Gminę Czeladź z mocy prawa 
działek nr 39/2 i 57/2 k.m.25. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Ireneusz Gawroński 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak 
4. Radny Władysław Oczkowicz 
5. Radny Borys Budka 
6. Radna Irena Owczarz 
7. Radna Renata Malinowska 
8. Radny Mirosław Kędzierski 
 
 

Głosowanie imienne  
 
głosów za 1 
głosów przeciw 12 
głosów wstrzymujących się 3 
 
uchwała nie podjęta 
ppkt.16 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 14/8  k. m. 16  o 
pow.  500m2  połoŜonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 16 
głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się  
 
ppkt.17 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 32/14  k. m. 41  
o pow.  243m2  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
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głosów za 16 
głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się  
 
 
ppkt.18 
 
 
w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 103/3  k. m. 55  o pow.  150m2   

połoŜonej przy ul. Dalekiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 16 
głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się  
 
 
ppkt.19 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 30/3  k. m. 41  o 
pow.  187,50m2  połoŜonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 
 
Głosowanie imienne  
 
głosów za 16 
głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się  
 
 
ppkt.20 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy terenów pod kioskami RUCH 
S.A. na terenie miasta Czeladź o łącznej powierzchni  30m2 

 

Głosowanie imienne  
 
głosów za 16 
głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się  
 
 
dot. pkt. 9 - porządku obrad sesji 

 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Odczytuje pismo Burmistrza Teresy Kosmali kierowane do Przewodniczącej Rady Miejskiej 
Pani Jolanty Moćko dot. odpowiedzi na wniosek podjęty 29 września 2011r. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Pozostałe pismo są do wzglądu w Biurze Rady Miejskiej 
 
Dyskusja  
W dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Wiesław Konderak : Proponuje aby Sesje Rady Miejskiej odbywały się  
2. Radny Irena Owczarz 
3. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
4. Radny Ireneusz Gawroński 
5. Radca Prawny Borys Budka 
6. Radny Andrzej Mentel 
7. Radny Janusz Gątkiewicz 
8. Radny Ireneusz Gawroński 

 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Zamykam posiedzenie XX Sesji Rady Miejskiej 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołował         Przewodnicząca 
Krystian Załęczny          Rady Miejskiej w Czeladzi 
          Jolanta Moćko 

 
 


